



Dear guests,

On Sunday, **September 13th**, the 21st Swb-Marathon will take place in Bremen.

The route will take the runners past our hotel.

Our entrance and exit for parking will probably be closed on this day from approx. 10:00 am to 2:00 pm.

If you are traveling by car,
we recommend that you park your vehicle at „Wiener Straße“.

(A27 highway exit “Universität”, follow the road in the direction of the university and turn right at the first traffic light into Hochschulring, after approx. 1km turn left at the second traffic light into Wiener Straße)

From there you will find us in about 6 minutes walking distance (please follow the street in the direction of “Universum” and turn left at the end into Universitätsallee, here you will find our hotel on the left side of the street).

Alternatively, there is a public parking lot opposite our hotel on Universitätsallee (price € 2 per 24 hours), the entrance and exit towards the highway will be possible at any time, there will only be small waiting times at the last intersection due to runners crossing the course.

We apologize for the inconvenience and wish you a pleasant stay.

Your team at 7THINGS-my basic hotel & apartment

Further information about the marathon can be found at
<http://www.swb-marathon.de/>

Liebe Gäste,

am Sonntag, den **13. September** findet der 21. Swb-Marathon in Bremen statt.

Die Strecke führt die Läuferinnen und Läufer auch an unserem Hotel vorbei.

Unsere Ein- und Ausfahrt wird an diesem Tag voraussichtlich von ca. 10:00 Uhr bis 14.00 Uhr gesperrt sein.

Falls Sie mit dem PKW anreisen,
empfehlen wir Ihnen, Ihr Fahrzeug in der Wiener Straße zu parken.

(A27 Autobahnabfahrt „Universität“, Sie folgen der Straße in Richtung Universität und biegen an der ersten Ampel rechts in den Hochschulring ab, nach ca. 1km biegen Sie an der zweiten Ampel links in die Wiener Straße)

Von dort aus finden Sie uns in ca. 6 Gehminuten Entfernung
(bitte folgen Sie der Straße Richtung „Universum“ und biegen am Ende links in die Universitätsallee, hier finden Sie unser Hotel auf der linken Straßenseite).

Alternativ befindet sich gegenüber unserem Hotel an der Universitätsallee ein öffentlicher Parkplatz (Preis hierfür € 2 pro 24 Stunden), die Einfahrt und Ausfahrt Richtung Autobahn wird dort jederzeit möglich sein, es kommt lediglich bei der letzten Kreuzung zu kleineren Wartezeiten, aufgrund von Streckenüberquerungen der Läufer.

Wir bitten Sie die Unannehmlichkeiten zu entschuldigen und wünschen Ihnen einen angenehmen Aufenthalt.

Ihr Team vom 7THINGS-my basic hotel & apartment

Weitere Informationen zum Marathon finden Sie unter
<http://www.swb-marathon.de/>